



- Bitte kontrollieren Sie vor Beginn der Arbeiten den Verpackungsinhalt laut Lieferschein.
Please check the package contents before carrying out any work accordance delivery note.
- Bestimmte Abweichungen von den Bildern können vorkommen, die wesentlichen Informationen stimmen jedoch überein.
Some discrepancies are possible but the mean information's are agreed with them.
- Bitte lesen Sie die Montageanleitung ausführlich und beachten Sie die vorgegebenen Arbeitsschritte und Anweisungen. Nur bei korrektem Einbau gemäß der Montageanleitung kann Garantie gewährt werden.
Read the fitting instruction carefully and pay attention to the work steps and instructions. Only correct installation in accordance with the assembly instructions may be granted warranty.



Verpackungsinhalt / Package content

Pos.	Bezeichnung/ Article	Menge/ Quantity
1	Heckschürzeneinsatz (2 teilig) <i>Rear skirt inlay (2 pieces)</i>	1
2	Endrohrinstallationskit <i>End pipe installation kit</i>	2
3	Montage-Kit (Schrauben, Klebstoff, Antennenhalter (5)) <i>Mounting-Kit (screws, glue, antenna bracket (5))</i>	1



Benötigtes Werkzeug / Required tools

Werkstattausstattung
Workshop equipment

Montagekit H8915665X inkl. Antennenhalterung

Mounting kit H8915665X incl. antenna brackets



Bei Fahrzeugen ab Modelljahr 2023 ist die Antenne des Fußerkennungssensors wie im zweiten Bild gezeigt mit dem mitgelieferten Klebstoff und Clipsen zu befestigen

For vehicles from model year 2023 onwards, the antenna of the foot detection sensor must be attached with the supplied adhesive and clips as shown in the second picture

